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L'esport no funciona 
Durant els darrers 4 anys s'ha fet una llastimosa política d'esports. 

Mollet té des de fa 
molts anys una tradició 
esportiva molt impor-
tant. La pràctica del 
futbol, bàsquet, hoquei, 
atletisme... és força es-
tesa i consolidada. 

L'esport ha funcio-
nat, com moltes altres 
activitats, gràcies a que 
persones han dedicat els 
seus temps i el seus 
esforças en aquesta lí-
nia. 

colar i la iniciació es-
port iva amb la 
col·laboració de les 
APAS, es promociona-
val'activitat esportiva a 
nivell popular, l'inter-
canvi esportiu a partir 
de l'organització de 
competicions puntuals 
(48 hores de bàsquet, 
de futbol-sala, etc.). 

La participació era 
el lema fonamental a 

"La participació hauria 
de ser el lema fonamental 

a Vhora del tractament 
del tema esportiu." 

Les entitats esporti-
ves, des de l'arribada 
dels ajuntaments demo-
cràtics, s'havien sentit 
sempe recolzades per 
l'Ajuntament, que reco-
neixia el seu treball al-
tmista i dedicava recur-
sos econòmics atenent 
a les possibilitats pres-
supostàries. La concep-
ció era prou clara: l'A-
juntament brindava els 
seus esforços i la seva 
cooperació perque les 
entitats esportives de 
forma autònoma portes-
sin endavant l'esport 
local. 

En aquesta línia, des 
de l'Ajuntament es pro-
mocionava l'esport es-

lliora del tractament del 
tema esportiu. 

La política d'esports 
portada a terme en 
aquests darrers anys, ha 
estat llastimosa. Ha ti-
rat per terra bona part 
de la sòlida tradició 
d'alguns esports, ha 
trencat amb la línia de 
la participació, per cul-
pa d'una política inter-
vencionista i persona-
lista. 

Aquesta situació ha 
provocat un descontent 
generalitzat entre les 
entitats esportives, un 
estat de permanent cris-
pació entre entitats i 

Ajuntament... i sobre-
tot ha aconseguit crear 
un estat de desànim 
entre les persones que 
han estat lligades des 
de sempre a l'esport 
local. Tot això compor-
ta que la política espor-
tiva de l'Ajuntament de 
Mollet es trobi en una 
situació de disfuncio-
nament de difícil solu-
ció. 

La visualització d'a-
quest disfuncionament, 
d'aquest desànim, es 
fàcilment apreciable. 

Els dos clubs de més 
solera esportiva, club de 
Bàsquet i Hoquei que 
estan sense Junta i fun-
cionant amb gestores. 
L'esport escolar, aquest 
curs novament comen-

çarà molt tard (hores 
d'ara encara no ha co-
mençat, tot i que el curs 
escolar es va iniciar al 
mes de setembre), les 
instalacions esportives 
de les escoles (pistes) 
han estat i encara algu-
nes continuen estant en 
mal estat de manteni-
ment, els vestuaris i 
casetes dels camps de 
futbol en mal estat i en 
alguns encara no n'hi 
ha... Tot aixó ens porta 
a dir que L'ESPORT 
NO FUNCIONA, a 
pesar que en aquests 
moments s'estigui de-
dicant més diners que 
mai (no més el contrac-
te de manteniment de 
les instalacions espor-
tives sobrepassa els 37 
milions de pessetes). 

Des dic , estem con-
vençuts que hem de 
recuperar el camí per-
dut amb lapolítica d'es-
ports actual. Per això, 

clubs en la seva gestió i recolzament munici-pal a la seva tasca. 
• Establiment de convenis globals amb les entitats esportives. 
• Posar en marxa el Consell d'esports (creat en l'anterior legislatura) perque sigui l'autèntic motor dinamitzador de l'ac-tivitat esportiva, de forma conjunta amb els tècnics de l'Ajun-tament. 
Creiem que aquesta 

és la voluntat de les 
entitats esportives lo-
cals, la voluntat de la 
gent de l'esport, i per 
això nosaltres en base a 
les nostres possibilitats 
reals Uiutarem en aques-
talínia. L'objectiu és un 

"Des dic, estem covençuts 
que hem de recuperar 
el camí perdut amb la 

política d'esports actual'' 

hem de treballar tots en 
la línia de: 

• Promoció parti-cipativa de l'esport a tots els nivells de la població. 
• Autonomia dels 

^^mmm^m^^mmmm 
objectiu comú. Acon-
seguir que í'esport de 
Mollet retorni, i millori 
si cal, a una situació que 
teniem fa poc més de 
tres anys, i que en aquest 
periode s'ha destruït de 
forma progressiva. 

Carme CoU | Truyol, candidata a la Alcaldia 
de MoUet por loiclativa per Catalunya 

Presentación de la candidatura de Iniciativa 
per Catalunya a las Elecciones Municipales 

El sàbado, 2 de marzo de 1991 en una cena-baile, celebrada en el Teatre Municipal de Can Gomà, se 
presentó la Candidatura de Iniciativa per Catalunya para las próximas elecciones municipales que se celebra-
ran el próximo 26 de mayo. 

Dicho acto, de caràcter festivo y con un ambiente de animación constante, asistieron 350 personas y 
contó con la presencia del presidente de Iniciativa Rafael Ribó. 

Carme Coll, en su intervención de caràcter optimista en la que dijo que existían razones objetivas para 
pensar en ia posibilidad de recuperar la Alcaldia, pidió a todos los asistentes a que hicieran campana activa a 
favor de Iniciativa "porque nosotros sólo contamos con nuesü-o propio trabajo y dedicación. mientras que los 
otros disponen de medios potentes como son TV3 y TVE". 

La candidatura que, encabezada port Carme CoU i Truyol, està formada én los primeros lugares por: 
Josep Torrecillas, Mercè Solé, Juan López Cotorreulo, Joan Antoni Salom, Fernando Jiménez, Javier Santos, 
Antonio Escribano, Dolores Mejías, Antonio López, Anna Santos y José Feria. 
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